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Kvam Idrettslag 

7. juni 2023 

Til stede: 

 Ola Aspeslåen, (leder) 

 Anette Lunde Nyheim, (nestleder) 

 Jim Wilhelmsen, (styremedlem) 

 Fotballgruppa v. Idar Holten  

 Folkehelsegruppa v. Jo Røssummoen 

 Ole-Petter Brendstuen, (daglig leder) 

 

Forfall: 

 Allidrett v. Sigrid S Willa 

 Håndballgruppa v. Ingvild Selfors 

 Ski- og sykkelgruppa v. Are Koren Krohg 

 

REFERAT FRA STYREMØTE I KVAM IDRETTSLAG 

 

Møtet ble avholdt i klubbhuset, tirsdag 6. juni 2023 kl. 19.00 

 

Sak 21/23 Godkjenning av møtereferat 

Godkjenning av referat fra møte 25.04.2023. 

 

Vedtak: 

Styret godkjente referatet. 

  
Sak 22/23  Økonomi     

Daglig leder orienterte om økonomisk status.  

 

Vedtak: 

Styret godkjente orienteringen. 

 

Sak 23/23  Orientering fra aktivitetsgruppene 

• Allidrett 

o Ikke til stede  

o Allidrett har ansvar for Snipp-Snapp under Furusjøen Rundt-løpet 

• Håndball 

o Ikke til stede 

• Fotball 

o Aktiviteten går bra 

o Keepertrener Tore Olsen fungerer meget bra, også keepertrening på fotballskolen for 

2010/2011/2012 

o G07, J07, G08, G09, G11 og G12 er påmeldt GR Cup Flatmoen. G11 og G12 er påmeldt 

Grueturneringen 

o Fotballgruppa har møte ca. en gang pr. måned 

o Fotballturneringa i Kvamshallen i april ble svært vellykket 

o Gruppa vurderer samarbeidslag helt ned i alder med treninger sammen med Vinstra og 

Vestsida for G12 i sommer.  

▪ Samarbeid der spillerne tilhører sitt eget idrettslag 

▪ Mål om å få med trener fra Idrettslinja på Otta 

▪ Utarbeide en skisse og legge den fram til de øvrige idrettslagene i kommunen 

o A-laget. Mange spillere, men få samtidig. Bra start, laget trenger tid for å utvikle seg. 

• Ski og sykkel 

o Ikke til stede 

• Folkehelse 

o I gang med turorientering og Stolpejakten 

o Noen poster for turorienteringen ser ut som er «borte», sjekkes av gruppa 

o Ole-Petter sender Jo oversikt over de turorienteringspostene i Sel som må fjernes 

 

Vedtak: 

Styret godkjente orienteringene. 
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Sak 24/23  Andre orienteringssaker  

• Kontingent 2023:  

o Rubic hadde en feil i systemet sitt 5. mai, da mange ble registrert feil som medlemmer. Ser 

vi bort fra denne dagen er det pr 31.05.2023 registrert 401 medlemmer mot 444 på samme 

tid i 2022. Grunnet feilen er det ikke sendt ut påminnelser enda i år. 

 

• E-sport: 

o Anette og daglig leder orienterte om nytt siden forrige styremøte. 

 

• Sykkelbane/hopplinjer:  

o Daglig leder orienterte. 

▪ Endre lysløypetrase inn mot speakerbua slik at den går rundt bua. Viktig at ny 

sløyfe lages med «flyt». 

o Fyllmassen som skal brukes må ikke være forurenset! Kun lovlig masse. 

 

• Pilegrimsleden er ryddet, inkludert et nytt klyveled ved Lillesandbu/Steinråket. 

o Rapport for arbeidet sendes Nord-Fron kommune. 

 

• Diskgolfbanen er åpnet.  

 

• En russegruppe v/Malin Wilhelmsen har fått oppdrag i å male klubbhuset/garderobebygget 

utvendig. Vaktmester bruker lift, ikke russegruppa. 

 

• Minel AS har foretatt omkoblinger i «strømtavlen» på Kvamhytta, og montert egen jordfeilbryter 

for lysløypa. 

 

• Minner om framvisning av Politiattest. 

 

• Klubbgenser til trenere/ledere kan hentes hos på klubbkontoret. Husk at navn/størrelse må noteres 

og overbringes daglig leder om denne ikke er til stede.  

 
Vedtak: 

Styret godkjente orienteringene. 

 

Sak 25/23  Eventuelt   

Kvamhytta: 

• Ola Aspeslåen tok opp. 

o Kontaktpersoner som avlaster daglig leder ved utleie. 

o Daglig leder skisserer opplegg for avlasting og sender til styret. 

 

Medarbeidersamtale/betingelser daglig leder: 

• Ola Aspeslåen tok opp. 

o Daglig leder forlot møtet under saken. 

o Styret behandlet saken. 

 

 
Møtet ble avsluttet kl. 21.15. 

Neste styremøte er tirsdag 12. september 2023, kl. 19.00. 

Ole-Petter Brendstuen (ref.) 

 


